

Protokoll AK möte

Deltagare: Mathias Bergh, Rainer Bladh, Fredrik Sandström, Sören Johansson, Erika Lundstedt, Mattias Kangas, Maria Edström, Oscar Stenberg, Andre Nyström, Viktoria Ögren, Maria Holmsten

Datum: 2024-03-04

Tid: 20:30-21:35

Plats: Teams

1. Ordförande och sekreterare för kvällens möte

Ordförande: Rainer Bladh

Sekreterare: Sören Johansson

2. Genomgång årshjul (feb-mars)

Alla som har genomfört tävlingar ska betala sanktionsavgift och tävlingsbeskattning.

<https://www.skidor.com/distrikt/vasterbotten/vara-idrotter/alpint/blanketter>

3. Rapport från snöläger U16, U14 och U12

- U16
 - Alla USM-kval körda
 - Fartläger DH/SG Storclinten v8
 - Antal deltagare: (11 tjejer, 7 killar)
 - Ledare: Mattias, Sören, Magnus
 - Rankinglistor klara
 - USM
 - Gemensamt boende finns
 - Gemensamma hoodies/mössor
- U14
 - Fartläger Nalovardo
 - Antal deltagare: 16 st (9 tjejer, 7 killar)
 - Träning i Malå inför landsdelsfinal vecka 11
 - SL fredag 18:00
 - SG lördag 8:00
 - Landsdelsfinal:
 - Alla grenar kommer att TV-sändas med och ges möjlighet att för åkarna se i efterhand från tävlingarna.
 - Rankning: ett par distrikt saknas men på gång
 - Gemensamma hoodies: distriktsledare ser över möjligheterna.
- U12
 - Fartläger Nalovardo
 - Antal deltagare: 11 st (7 tjejer, 4 killar)
 - Regionsfinal v9
 - Bra arrangemang av Piteå
 - Distriktet gjorde ett bra resultat

- Inga lagtävlingar, önskvärt att vi tar upp detta med AK-Norrboten.
- Inget gemensamt kval för U14 kändes inte så bra, bör tas upp med AK-Norrboten. Anledningen var att det inkommit klagomål från klubbar i Norrbotten att Västerbottens skulle ta alla topplaceringar. Detta var Norrbottens 3:e kval. Hade varit Västerbottens 4:e kval. Bör inte blandas ihop med rankingen som kan räknas ut separat. Det gjordes separata tävlingar som de fick delta istället för kvalet. Rainer tar med detta vidare.
- Önskvärt att ha samma hantering av yngre åkare från andra distrikt.

4. Rapport från distriktsledare och utbildare

Inget nytt från Maria och Mattias.

Möte med SSF och Tom och Tobias med målet hur vi kan jobba för att rekrytera flera åkare. Deltagande från Vindeln, UHSK och Vännäs.

5. SSF, inbjudan möte med förbundet 12 mars

En kartläggning av den alpina verksamheten, inte bara på landslagsnivå utan även på nationell nivå. Den 12 mars 18.00 – 20.00 kan alla som är intresserade av själva kartläggningen delta på detta informationsmöte där projektet beskrivs djupare.

Länk till denna träff, se inbjudan.

6. Stipendieröstningar, förslag för framtiden

Rainer avvaktar med denna och

7. DM söka ersättning från klubbar

Varje klubb ansöker om ersättning utifrån hur många åkare man haft. Ansökan via mail till Ulrika Näslund senast 4 april enligt de regler som gick ut via föregående möte.

8. Ekonomi

SSF ersättning med 10 000 kr öronmärks för ersättning till distriktstränare och distriktsutbildare. Hur det fördelas får vi återkomma till nästa möte.

8. Övrigt

9. Nästa möte

Måndag 8 april kl 20:30